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Wniosek 
do Prezydenta Miasta  

 

Coraz częściej w mediach pojawiają się informacje na temat 

podejmowanych przez samorządy decyzji zmierzających do walki  

z zanieczyszczeniem powietrza, spowodowanym przede wszystkim paleniem 

przez mieszkańców złej jakości materiałami w przestarzałych piecach.  

W moich wcześniejszych interpelacjach informowałem o problemie 

istniejącym w Elblągu i jedynej na całe miasto stacji pomiarowej jakości 

powietrza przy  

ul. Bażyńskiego. Ponieważ dotychczas nic się w tej sprawie nie zmieniło 

składam dzisiaj wniosek do władz miasta Elbląga o podjęcie działań, których 

celem będzie zamontowanie kolejnych stacji pomiarowych w Elblągu. Taki 

wniosek należy złożyć do Warmińsko – Mazurskiego Inspektora Ochrony 

Środowiska w Olsztynie.  

Mam nadzieję, że omijanie problemu nie świadczy o tym, że on nie 

istnieje, a jedynym rozwiązaniem będzie powiedzenie „aby do wiosny”, bo jak 

wiemy, wraz z nadejściem ocieplenia coraz mniej będziemy palić  

w piecach. 


